



資料提供 | 人事處

Data courtesy of Personnel Management Division

「2005 臺灣海洋年彩繪海巡新世紀海報比賽」 歡迎全國民眾踴躍參加

The "2005 Taiwan Maritime Year Coloring the Coast Guard's New Century Poster Contest" welcomes the public to enter the contest



海巡署為使民衆瞭解「海域執法、海事服務、海洋事務」等三大核心任務，並鼓勵民衆親近海洋，喚起全民海洋意識，進而共創海洋新世紀，實現「生態、安全、繁榮」的海洋國家願景，特於今年舉辦「2005 彩繪海巡新世紀海報比賽」。

本次海報比賽分社會組、大專及高中（職）組兩組比賽。比賽主題以海洋、海岸之美、海域、海岸觀光遊憩及生態保育、漁業資源維護、海洋環保、海域執法、海難搜救等為題材。

獎項區分為社會組、大專及高中（職）二組，各組金牌一名，各得獎金新台幣參萬元與獎牌一面；各組銀牌一名，各得獎金新台幣貳萬元與獎牌一面；各組銅牌一名，各得獎金新台幣壹萬元與獎牌一面；各組佳作十五名（名額得視參選作品水準增減之），各得獎金新台幣伍仟元與獎牌一面。參賽作品每人限二件，作品規格為半開（78公分*55公分），不得使用現成電腦圖檔，連同報名表於94年8月31日前寄（送）至「116台北市文山區興隆路三段296號—人事處收」，並在信封上註明「參加2005彩繪海巡新世紀海報比賽」；詳細內容請至海巡署網站查詢下載，網址：<http://www.cga.gov.tw>。（洽詢電話：02-22398408）。

The Coast Guard administration, in search of revealing its three core missions of "maritime law enforcement, maritime services and maritime affairs administration", encouraging the public to be familiar with the oceans, brining a nationwide maritime awareness, which would help to jointly create a new millennium and achieve a maritime nation's grand vision of ecology, security and prosperity, has specially staged a "2005 Coloring the Coast Guard's New Century Poster Contest".

The current poster contest participants are divided into social group and collegiate and senior high school (vocational high) group. The contest themes include the beauty of the ocean and shorelines, the maritime tourism recreation and ecological conservation, fishery resources maintenance, maritime environmental conservation, sea territory law enforcement, maritime distress rescue and so forth.

The prizes are divided into two categories, the social group and the collegiate and high school (vocational high) group. For each group, the first winner will receive a gold medal and NT \$30,000 prize; the second winner will receive a silver medal and NT \$20,000 prize; the third winner will receive a bronze medal and NT \$10,000 prize. In addition, around fifteen outstanding entries for each group, the number varying with the quality of the works are entitled to receive NT \$5,000 prize and a medal. Each contest entrant is allowed to submit two pieces, which is limited to one-half a standard paper stock, or 78x55cm, no computer graphic file will be accepted, which along with the contest enrollment form are to be forwarded to the Personnel Management Division at #296, Sec. 3, Hsing Lung Road, Wen Shan District, Taipei, Taiwan on/before August 31, 2005. The envelope should be marked "Entry for the 2005 Coloring the Coast Guard's New Century Poster Contest". For further details, please check the Coast Guard's website at <http://www.cga.gov.tw>, or call (02)2239-8408.